

At 4:21 o'clock p.m., the sitting resumed.

Chief Kakeway, Councillor Skead and Mrs. Skead from the Rat Portage Band each made a statement and answered questions.

Chief Greene, from the Shoal Lake Band No. 39, made a statement and answered questions.

Grand Chief Kelly, from the Grand Council of Treaty No. 3, made a statement.

It was agreed that the document entitled "Presentation to: House of Commons Sub-committee meeting regarding the Indian Act by Lake of the Woods Ojibway Cultural Centre" be appended to this day's Minutes of Proceedings and Evidence. (*See Appendix "SEND-1"*)

Mr. Peter Kelly, from the Rainy Lake Regional Tribal Chiefs Incorporated, made a statement.

Mr. Alex Skead, Elder, Rat Portage Band made a statement and closed the hearings with a prayer.

At 6:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

A 16h21, le Comité reprend ses travaux.

Le Chef Kakeway, le conseiller Shead et M<sup>me</sup> Skead de la «Rat Portage Band» font des déclarations et répondent aux questions.

Le Chef Greene de la Bande n° 39 de Shoal Lake fait une déclaration et répond aux questions.

Le Grand Chef Kelly du Grand Conseil du Traité n° 3 fait une déclaration.

Il est convenu que le document intitulé «Mémoire présenté à: la séance du Sous-comité de la Chambre des communes concernant la Loi sur les Indiens par le Centre culturel de Woods Ojibway» soit joint aux procès-verbal et témoignages de ce jour. (*Voir Appendice «SEND-1»*)

M. Peter Kelly, du «Rainy Lake Regional Tribal Chief Incorporated» fait une déclaration.

M. Alex Skead, l'aîné de la «Rat Portage Band», fait une déclaration et ferme les audiences par une prière.

A 18h30, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

François Prigent

*Clerk of the Committee*